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Het	nieuwe	verenigingsjaar	gingen	we	in	met	op	bestuurlijk	vlak	
stevige	problemen.	De	kunstgras	discussie	verliep	aan	het	eind	
van	het	vorige	seizoen	heel	slecht	waardoor	het	voltallige	bestuur	
besloot	per	direct	op	te	stappen.	Gelukkig	waren	een	aantal	
bestuursleden	tw	John	v	Neuren,	Marcel	vd	Eijnden	en	John	
Jacques	bereid	om	de	lopende	zaken	op	te	pakken	en	als	interim	
bestuursleden	te	blijven	functioneren.	Een	tweetal	leden	tw.	
Michel	de	Kok	en	Dick	Nootenboom	namen	de	
verantwoordelijkheid	om	te	trachten	tot	een	nieuw	bestuur	te	
komen.	Allereerst	werd	er	een	poging	ondernomen	om	een	
nieuwe	voorzitter	te	vinden.	Geen	makkelijke	opgave	gezien	de	
situatie	waarin	de	vereniging	zich	bevond.	
	
Nieuw	bestuur.	
	
	Na	een	paar	maanden	werd	het	duidelijk	dat	het	vormen	van	een	
nieuw	bestuur	zou	gaan	slagen.	De	drie	interim	bestuursleden	
gaven	aan	open	te	staan	voor	een	nieuwe	bestuursperiode.	
Uiteindelijk	kon	er	tijdens	de	buitengewone	algemene	
ledenvergadering	die	gehouden	werd	op	26	november	2018	een	
uit	negen	personen	bestaand	bestuur	worden	gekozen.		Het	
bestuur	dat	unaniem	werd	gekozen	bestond	uit	de	volgende	
personen;	
Simon	Kelder	voorzitter,	Marco	Troost	secretaris,	John	v	Neuren	
penningmeester,	Marcel	vd	Eijnden	commerciële	zaken,	Ad	
Kooimans	algemene	zaken,	Chris	vd	Wel	facilitaire	zaken,	John	
Jacques	technische	zaken,	Michel	de	Kok	jeugdzaken	en	Paul	
Nootenboom	jeugdzaken.		
Het	bestuur	kwam	na	de	benoeming		zeer	regelmatig	bij	elkaar	
omdat	er		gedurende	de	bestuurlijke	onderbezetting	zaken	waren	
blijven	liggen	of	niet	aan	de	orde	waren	gekomen.	Na	de	inwerk	
periode	kwam	het	bestuur	maandelijks	bij	elkaar.	De	
verenigingsmanager		Ton	Habermehl	maakt	na	de	benoeming	van	
het	bestuur	onderdeel	uit	van	de	bestuursvergaderingen.		Door	de	
aanwezigheid	van	de	verenigingsmanager	verloopt	de	interne	



communicatie	beter	en	kan	er	indien	gewenst	sneller	worden	over	
gegaan	tot	het	regelen	van		zaken.	Als	notuliste	is	Petra	van	Dijk	
aanwezig	bij	de	bestuursvergaderingen.	We	zijn	als	bestuur	erg	
blij	met	die	aanvulling	van	het	secretariaat.		
	
Interne	onrust.	
	
Er	is	veel	werk	verricht	om	de	gelederen	binnen	de	club	gesloten	
te	krijgen.	De	onderlinge	communicatie	was	aanvankelijk	ver	te	
zoeken.	Er	werd	veel	meer	over	elkaar	dan	met	elkaar	gesproken.	
Met	name	bij	de	grote	jeugdafdeling	lag	heel	veel	werk.	We	
ontkwamen	er	niet	aan	om	soms	impopulaire	maatregelen	te	
moeten	nemen.	Het	resulteerde	tot	onze	spijt	in	het	
onvermijdelijke	vertrek	van	een	aantal	personen.	In	januari	
kraaide	tot	ieders	verrassing	het	oproer	binnen	de	selectie	van	
ons	eerste	elftal.	Er	was	een	prima	trainingskamp	in	Valencia	
achter	de	rug	en	de	resultaten	waren	goed		resulterend	in	een	
mooie	plaats	op	de	ranglijst.	De	vele	gesprekken	die	werden	
gevoerd	hadden	helaas	niet	het	gewenste	resultaat.	Een	te	groot	
aantal	spelers	besloot	de	vereniging	te	verlaten.	
Met	Richard	Middelkoop	en	Marco	Meijer	was	in	december	op	
advies	van	het	bestuurslid	TZ	en	de	technische	commissie		
contract	verlenging	overeen	gekomen.		
De	onrust	binnen	de	selectie	was	ook	op	het	veld	merkbaar.	De	
resultaten	namen	af	en	we	kwamen	dicht	bij	de	gevaarlijke	
plaatsen	te	staan.	Door	inzet	van	een	aantal	personen	kon	de	
negatieve	spiraal	worden	doorbroken.		
	
Sportieve	prestaties.	
	
	De	knappe	zege	bij	Rijnvogels	haalde	onze	zorgen	weg	en	kon	het	
hoofdklasse	schap	veilig	worden	gesteld.	Een	knappe	prestatie	.	
De	resultaten	van	de	andere	senioren	teams	waren	goed	.	Uniek	
was	dat	het	derde	en	vierde	elftal	onderling	moesten	gaan	
uitmaken	wie	zou	promoveren.	Een	regelrechte	farce	.	Het	vierde	
smaakte	het	genoegen	te	winnen	maar	het	derde	kon	het	meest	
lachen.	



De	resultaten	van	de	jeugdelftallen	waren	wisselend.	Over	het	
algemeen	genomen	waren	de	successen	groter	dan	de	
teleurstellingen.	Met	name	een	paar	hoogste	jeugdelftallen	
leverden	een	uitstekende	prestatie.		
De	dames/meisjes	afdeling		blijft		in	aantal	groeien.	We	realiseren	
ons	dat	we	als	bestuur	meer	aandacht	aan	bedoelde	afdeling	
moeten	gaan	schenken.		Gelukkig	beschikken	de	dames/meisjes		
in	het	kader	over	een	aantal	enthousiaste	mensen.	De	sportieve	
resultaten	waren	bepaald	niet	slecht.	
De	G	voetbalafdeling	loopt	tot	ons	grote	genoegen	op	rolletjes	.De	
mensen	die	de	G	afdeling	runnen	doen	dat	met	veel	enthousiasme.	
We	waarderen	dat	in	hoge	mate.	
	
Commercieel.	
	
	
Op	commercieel	gebied	is	er	naar	ons	idee	nog	veel	winst	te	
behalen.	Voor	Marcel	vd	Eijnden	is	het	echter	onmogelijk	de	kar	in	
z’n	eentje	te	trekken.	Sponsoren	komen	in	de	regel	niet	vanzelf	
naar	de	club.	Bedrijven	benaderen	en	het	onderhouden	van	de	
kontakten	is	een	zeer	tijdrovend	karwei.	We	hebben	gezocht	naar	
mensen	die	Marcel	kunnen	ondersteunen.	We	zijn	er	echter	niet	in	
geslaagd	capabele	personen	ter	ondersteuning	van	de	
commerciele	afdeling	aan	ons	te	binden.	We	blijven	derhalve	op	
zoek	naar	geschikte	kandidaten.	De	Buss.	Club	en	de	Club	van	
Honderd	is	naar	ons	idee	verder		uit	te	bouwen.	
De	supporters	club	was	ook	dit	jaar	weer	zeer	actief.	Er	werden	
een	aantal	activiteiten	georganiseerd	en	de	pupil	van	de	week	
blijft	een	leuk	gebeuren	voor	de	jeugd.	
	
Vrijwilligers.	
	
Aandachtspunt	is	en	blijft	het	aantal	vrijwilligers	dat	nodig	is	om	
onze	steeds	maar	groeiende	club	op	een	fatsoenlijke	manier	te	
laten	draaien.	We	beschikken	gelukkig	over	heel	veel	mensen	die	
zich	verdienstelijk	maken	voor	de	club.	Er	zijn	leden	die	zich	
dagelijks	bezig	houden	met	activiteiten	van	de	club.	Geen	



eenvoudige	opgave	en	het	is	een	niet	te	onderschatten	klus.	Ga	er	
maar	aan	staan	wekelijks	te	moeten	zorgen	dat	alles	schoon	is	dat	
iedereen	kan	worden	voorzien	van	een	hapje	en	een	drankje,	dat	
alle	elftallen	kunnen	spelen	,	dat	er	scheidsrechters	zijn	,	dat	de	
bezoekers	goed	worden	ontvangen	enz	enz.		Hulde	aan	al	die	
mensen	die	zich	op	een	geweldige	wijze	inzetten	voor	de	club.	
We	zijn	weer	in	gesprek	met	de	Gemeente	over	verbetering	van	
onze	accommodatie.	We	komen	met	name	trainingsaccommodatie	
te	kort	om	iedereen	op	een	fatsoenlijke	manier	te	kunnen	laten	
trainen.	Het	is	geen	eenvoudig	proces	omdat	we	bij	de	Gemeente	
bepaald	geen	vrienden	hebben	gemaakt	door	op	het	allerlaatste	
moment	de	aanleg	van	een	kunstgrasveld	af	te	blazen.	We	blijven	
ons	inzetten	om	al	onze	leden	de	gelegenheid	te	bieden	in	de	week	
te	kunnen	trainen.	
We	realiseren	ons	dat	het	onmogelijk	is	het	een	ieder	naar	de	zin	
te	maken	maar	we	doen	wel	alles	om	het	ideale	zo	dicht	mogelijk	
te	benaderen.	Als	bestuur	kunnen	we	het	echter	niet	alleen.	We	
hebben	de	steun	en	hulp	van	heel	veel	leden	nodig.		
In	het	nieuwe	seizoen	hopen	we	de	vruchten	te	kunnen	plukken	
van	een	aantal	zaken	die	in	gang	zijn	gezet.	
Helaas	ontvielen	ons	in	dit	verenigingsjaar	een	aantal	personen	
tw.:	Paul	Verwater,	Marjon	Appelo,	Coby	Verschoor-	van	Wijk	en	
Mevr.	Zwaal.			We	wensen	de	nabestaanden	heel	veel	sterkte.	
	
Algemeen.	
	
Aan	het	eind	van	het	jaarverslag	nog	een	aantal	cijfers;	
Er	werden	door	onze	109	teams	ongeveer	1450	wedstrijden	
gespeeld	op	ons	sportpark.	
Kampioen	werden	JO	19-1,MO	13-1	en	MO13-2.	En	het	derde	
elftal	wist	te	promoveren.	
Het		aantal	leden		bij	aanvang	van	de	competitie	was	1727.		Van	
dat	aantal	woont	in	Barendrecht	62	%	in	Rhoon	24%	en	elders	
14%.	
Tot	slot	bedanken	we	iedereen	die	zich	heeft	ingezet	voor	de	club.	
	
Bestuur	vv	Smitshoek.	



	


